
Trafiknämnden 1 (1) 

Yttrande angående – svar på yrkande från 
(MP), (V) och (S) om snöröjning för 
cykelframkomlighet

Yttrande 
Det är positivt att många förbättringar av snöröjningen är på gång till nästa säsong. I 
Göteborg finns många olika utformningar av cykelbanor, och det är ibland svårt att förstå 
hur de är tänkta att fungera. Därför är den lokala kännedomen bland de som snöröjer 
extra viktig.  

Vi hoppas att piloten för att förbättra uppföljningen ska ge gott resultat samt att planerna 
på en opartisk tredjepartskontroll blir verklighet. Särskilt som det finns goda erfarenheten 
av att det förbättrar kvaliteten och kompetensen säkras. Vi ser fram emot att ta del av 
resultatet och utvärderingen av pilotverksamheten. 

Att kontaktcentrum i realtid ska kunna se hur vinter- och halkbekämpningen ser ut är bra 
för att kunna ge ett snabbt besked till de medborgare som kontaktar stadens 
kontaktcentrum. Vi skulle vilja se att informationen även fanns tillgänglig på andra sätt, 
till exempel i stadens cykelapp eller liknande. 
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